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Kommunala pensionärsrådet 
 
Datum: 2023-09-20 
Tid: 9.00- 11.00 
Plats: Kupolen, Rådhuset 
 
Närvarande ledamöter: 
Jessica Ekerbring (S), ordförande 
Margareta Ekström © 
Lars O Molin (KD) 
Maud Biderstål, PRO 
Claes-Göran Andersson, PRO 
Tage Larsson, PRO 
Bo Fredriksson, PRO 
Stig Ottosson, PRO 
Kristina Lindin, PRO 
Lars-Erik Jonsson, RPG 
Agneta Jacobsson, RPG 
Sören Hjalmarsson, SPF Seniorerna 
Jan-Elof Jansson, SPF Seniorerna 
Ingrid Gustafsson, SPF Seniorerna 
Pell Uno Larsson, RFSL 
 
Förhinder att delta: 
Anna-Karin Kumlin (M) 
Robert Mörk, PRO 
Eivy Åman- Nilsson, SKPF 
Anita Landin, SKPF 
Gunnar Olsson, SPF Seniorerna 
 
 
Övriga 
Linn Björkstrand, sekreterare 
 
Digitalt justerat protokoll. 
 
Jessica Ekerbring (S), ordförande 
 
Stig Ottosson, PRO, justerare
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1. Sammanträdets öppnande – upprop  
Upprop genomfördes och närvaro antecknades av sekreteraren. 

2. Val av justerare  
Stig Ottosson, PRO 

3. Godkännande av dagordning  
Dagordningen godkändes.  
 
4. Anmälan av övriga frågor 

• ”Ingen tid för återhämtning” – Hemvården 

• Val av ordinarie ledamot samt vice ordförande 
 

• Reglemente 
 

• Vad gör kommunen för att rekrytera och behålla personal inom VoO? 

5. Föregående protokoll 
 
6. Budget- och lägesinformation  
Jessica Ekerbring, ordförande 
Information om nuläget inom vård och omsorg samt organisation och 
budget.  
Se bilaga 1. 

7. Övriga frågor 
Under AU diskuterades boenden och kartgranskning. Askenäs och 
Brickebacken är nu beslutat. 

Medskick artikel ”avhumanisering”.  

Hemtjänstindex 
Örebro kommun använder inte Hemtjänstindex, men andra verktyg finns.  

Val av ordinarie ledamot samt vice ordförande 
Claes-Göran Andersson, PRO, väljs som vice ordförande. 
Kristina Lindin, PRO, som varit ersättare är nu ordinarie ledamot. Ersättare 
saknas, PRO återkommer med ett nytt namn på ersättare. 
 

”Ingen tid för återhämtning” – artikeln skickades ut innan sammanträdet. 
Diskussion om artikelns innehåll. Önskemål finns om att bjuda in Patrik 
Jonsson (förvaltningsdirektör socialförvaltningen), till nästa råd för att få svar 
på en del frågor. 
Arbete pågår inom vård- och omsorgsnämnden för att få bort delade turer och 
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endast jobba var tredje helg. Detta är svårt att få till ekonomiskt. 
Det krävs både förändrade arbetssätt och mer statsbidrag för att nå målen. 
Under många år har ett stort underskott funnits i Örebro, särskilt för 
hemvården. Ett större stöd för chefer är också viktigt för att arbetet ska 
fungera. 
Det har under lång tid varit svårt att hitta vikarier  
Under flera år har ett antal projekt funnits för att förändra, t ex 
”strukturomvandlingen”. Detta kräver statliga medel, och det dröjer några år 
innan förändringarna syns, det är svårt att visa på snabba resultat.  
Diskussion om andra lösningar både för personal och äldre, t ex digitala besök. 
Fråga om att bjuda in person från facket för att höra mer om situationen.  
Se bilaga 2. 
 

Reglemente 
Ordförande har tagit upp reglementet för granskning av Kommunstyrelsens 
ordförande John Johansson. 
Efter mindre justeringar skickas reglementet till Kommunstyrelsen för beslut. 
 

Vad gör kommunen för att rekrytera och behålla personal inom VoO? 
Äldreomsorgslyftet kommer att vara kvar, vilket varit osäkert tidigare. 
Inom vård och omsorg har man tillsammans med 
vuxenutbildningsförvaltningen arbetat för att anställda ska få utbilda sig till 
undersköterskor på sin arbetsplats. 
Kompetensutbildning är viktigt för att kunna behålla personal och höja yrkets 
status, samt göra Örebro kommun till en mer attraktiv arbetsgivare. 
 

Arbetsordning 
Dagens sammanträde är förkortat, då ingen inbjuden tjänsteperson kunde delta 
Önskemål om att ha ärenden på kö för att säkra att någon kan komma. Rådet 
vill bjuda in Kemal Hoso och Patrik Jonsson för att få information och ställa 
frågor om bland annat trafik, hemvård och bostäder för äldre.  
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